

<b>Arrild Menighedsråd</b>		Blad nr. 105
Formand: Bent E. Beim (Bent)		Referent: Hanne S. Hansen
Dato: Onsdag d. 8. feb.. 2023 kl. 19.00 i Arrild Menighedshus		

Tilstedeværende: Bent, Andreas, Hanne, Villy, Hans Verner, Peter

Fraværende: Katrin

### Forslag til Dagsorden

1. Godkendelse af referat.
2. Godkendelse af dagsorden.
3. Kirkegårdsvedtægten. Gennemgang af de sidste sider. (Bent)
4. Opdatering fra kasserer vedr. overskridelse af budget (Hanne)
5. Luft/luft-varmepumpe til menighedshuset til afløsning for gas. Er der penge på budgettet? (Alle)
6. Lyden i menighedshuset ikke optimal, evt. lyddæmpende plader. Tilbage melding fra Aksel. (Bent)
7. Udvikling af kirkegården. Tilbage melding fra kirkegårdsudvalget. (Bent)
8. Kirkekor (Katrin)
9. Samarbejde med Agerskov og Branderup om graverarbejde den 2. mar. Kl. 19.00 i Branderup konfirmandstue. Hvordan forestiller vi os dette arbejde? (Bent)
10. Ansvarsforsikring i skoven. Bilag sent til alle. (Andreas)
11. Kirkekoncert med Erik Grip. (Andreas)
12. Skærmovertræk kirken (Hanne)
13. Førstehjælpskursus 22. marts.
14. Kommende datoer - arrangementer og gudstjenester. (Alle)
15. **Meddelelser: Præster, formand:** Ang. Opmåling af kirkens arealer og aflevering til 'Provstisken', der er møde i sogneforeningen/lokalrådet den 7. feb. 2023, + diverse mange bilag. **næstformand, kirkeværge, kasserer, skovmand, medarbejderrepræsentant**
16. Evt.

Hans Verner køf naue køn kach

Ad 1: Godkendt

Ad 2: Godkendt med tilføjelse af punkt 4

Ad 3: Gennemgået og tilrettet.

Ad 4: Vi har haft store udgifter på varmen til præstegården. I stedet for varmepumpe til menighedshuset, bør vi prioritere alternative varmekilder til

præstegården i første runde. Hans Verner vil kontakte Arnum VVS mhp. tjek af systemet.

Trine vil uddybe regnskabet ved næste MR-møde.

Ad 5: Afvente i forhold til punkt 4.

Ad 6: Bent snakker med Aksel på et senere tidspunkt iht. punkt 4.

Ad 7: Der har endnu ikke været møde. Tages op på næste MR-møde.

Ad 8: Se bilag. Der kan opstartes kor, men vi afventer, idet prisen er over vores budget.

Babysalmesang tages op senere.

Ad 9: Hans Verner, Villy og Andreas deltager i fællesmødet.

Forskellige input fremlægges og tages med på mødet.

Ad 10: Ansvarsforsikring findes kun ved HedeDanmark. Vi bør evt. overveje en brandforsikring. Afventer til næste MR-møde.

Ad 11: Er monteret.

Ad 12: Udskydes pga. økonomi.

Ad 13: Udskydes til næste år.

Ad 14: Aksel har et arrangement med Midtlandskoret 18.04.23 kl. 19.30, danske og svenske forårssange.

Konfirmation d. 30.04.23 kl. 10.00, 6 konfirmander. Hanne og Bent sidder vagt.

Ad 15: Peter: Toftlund har optaget en film for at tiltrække flere ansøgere til den ledige præstestilling.

Formand: procedure vedr. ansættelse af præst udsendt. Peter er vores repræsentant i opstartsfasen.

Biskopmøde d. 23.03.23, nærmere senere. Vigtigt, at vi møder op til samtale med ansøgerne til stillingen som præst.

Fælles meddelelse til provsten om at sørge for fælles og ens opmåling.

Bent sørger for at kontakte provstiet vedr. legatansøgninger til hjælp til handikaptolet og evt. andre ting.

Der kommer utroligt mange mails og anden info, som er svært at overskue.

Næstformand: intet.

Kirkevæрге: arkitekten har lavet et budget på knap 1 million kr.

Tages op på næste møde, hvor Trine er til stede med aktuelle regnskab. Villy kontakter provstiet for at tjekke, hvor stort et beløb vi har stående.

Kasserer: se punkt 4. Opfordring til at aflevere bon'er, kvitteringer og regninger hurtigst muligt mhp. at videresende til Fælles Regnskab.

Skovmand: intet

Medarbejderrepr.: intet

Evt.: HVO hænger de seneste konfirmandbilleder op.

Andreas: skal vi øge indsatsen for migranter/tilflyttere. Vi har ikke så mange ukrainere i nærområdet mere, Peter har dog gennemført 4 dåbshandlinger for ukrainske børn det seneste år. Vi afventer.

Forslag om at flytte eftermiddagsgudstjenesten fra kl. 14 til senere på dagen.

Vi bibeholder tiderne. Peter vil fremover lave flere temagudstjenester.

OBS - husk varm påklædning til næste møde.